
禱告會
Prayer Meeting



請往前坐
來遇見我們的神

Please fill the seats in the front first
Prepare to Meet our God



禱告事項
Prayer Requests



為“耶穌在校區”事工禱告

求神祝褔4C推動台灣各校區學生福音事工，
興起教會牧者、老師參與校園福音事工，

並供應事工所需的經費，
讓台灣每ㄧ所大學都有校區教會，
祝福台灣大學生都能認識耶穌。

要擴張你帳幕之地，張大你居所的幔子，不要限制；要放長你的繩子，堅固你的橛子。
“Enlarge the place of your tent, stretch your tent curtains wide, do not hold back; lengthen 

your cords, strengthen your stakes. 以賽亞書 Isaiah 54:2

Pray for "Jesus in Campus" ministry

asking God to bless 4C Church’s efforts to promote student evangelism on campuses throughout Taiwan. Pray for the 

involvement of church pastors and teachers in campus evangelism and for the provision of the necessary funds for this 

ministry. May every university in Taiwan have a campus church, and may the students in Taiwan come to know Jesus.



為核心價值三
積極態度-常主動能承擔的落實來禱告

求神帶領每個牧區及事工團隊
可以學習彼此相顧，互相欣賞，

同心配搭越服事越甘甜，
一起同心建造基督榮耀的身體!

因為人子來，並不是要受人的服事，乃是要服事人，並且要捨命作多人的贖價。
For even the Son of Man did not come to be served, but to serve, and to give his life 

as a ransom for many.” 馬可福音 mark 10:45

Pray for the implementation of core value three, positive attitude - always taking the initiative to take up responsibilities. 

We ask God to lead each ministry team to experience unity, mutual care, joyful collaboration, 

and together build the glorious body of Christ!







上週經文 Last Week Scripture

路得記 Ruth 2:12

願耶和華照你所行的賞賜你。
你來投靠耶和華－以色列神的翅膀下，

願你滿得他的賞賜。
May the LORD repay you for what you have done. 

May you be richly rewarded by the LORD, 

the God of Israel, under whose wings you have come to take refuge.”



讀經＆信息
Scripture & Message



2:1 此後，大衛問耶和華說：「我上猶大的一個城去可以嗎？」
耶和華說：「可以。」大衛說：「我上哪一個城去呢？」耶和華說：
「上希伯崙去。」2:2 於是大衛和他的兩個妻－一個是耶斯列人亞希
暖，一個是作過迦密人拿八妻的亞比該－都上那裏去了。2:3 大衛也
將跟隨他的人和他們各人的眷屬一同帶上去，住在希伯崙的城邑中。
1 In the course of time, David inquired of the LORD. “Shall I go up to one 

of the towns of Judah?” he asked. The LORD said, “Go up.” David asked, 

“Where shall I go?” “To Hebron,” the LORD answered.2 So David went up 

there with his two wives, Ahinoam of Jezreel and Abigail, the widow of 

Nabal of Carmel. 3 David also took the men who were with him, each with 

his family, and they settled in Hebron and its towns.

撒母耳記下 2 Samuel 2 : 1-11



2:4 猶大人來到希伯崙，在那裏膏大衛作猶大家的王。 有人告訴大衛說：
「葬埋掃羅的是基列‧雅比人。」2:5 大衛就差人去見基列‧雅比人，對他
們說：「你們厚待你們的主－掃羅，將他葬埋。願耶和華賜福與你們！
2:6 你們既行了這事，願耶和華以慈愛誠實待你們，我也要為此厚待你們。
2:7 現在你們的主－掃羅死了，猶大家已經膏我作他們的王，所以你們要
剛強奮勇。」4 Then the men of Judah came to Hebron, and there they anointed 

David king over the tribe of Judah. When David was told that it was the men from 

Jabesh Gilead who had buried Saul, 5 he sent messengers to them to say to them, 

“The LORD bless you for showing this kindness to Saul your master by burying him. 

6 May the LORD now show you kindness and faithfulness, and I too will show you    

the same favor because you have done this. 7 Now then, be strong and brave, 

for Saul your master is dead, and the people of Judah have anointed me king 

over them.”

撒母耳記下 2 Samuel 2 : 1-11



2:8 掃羅的元帥尼珥的兒子押尼珥，曾將掃羅的兒子伊施波設帶過(河)，
到瑪哈念，2:9 立他作王，治理基列、亞書利、耶斯列、以法蓮、便
雅憫，和以色列眾人。2:10 掃羅的兒子伊施波設登基的時候年四十歲，
作以色列王二年；惟獨猶大家歸從大衛。2:11 大衛在希伯崙作猶大家
的王，共七年零六個月。8 Meanwhile, Abner son of Ner, the commander of 

Saul’s army, had taken Ish-Bosheth son of Saul and brought him over to 

Mahanaim. 9 He made him king over Gilead, Ashuri and Jezreel, and also over 

Ephraim, Benjamin and all Israel. 10 Ish-Bosheth son of Saul was forty years old 

when he became king over Israel, and he reigned two years. The tribe of Judah, 

however, remained loyal to David. 11 The length of time David was king in 

Hebron over Judah was seven years and six months.

撒母耳記下 2 Samuel 2 : 1-11



芥菜種的國度
THE HUMILITY 
OF THE DIVINE KINGDOM

撒母耳記下 2 SAMUEL 2 : 1-11

張宗培牧師
PASTOR WILSON CHANG



回應
Response



本週經文 This Week Scripture

馬太福音 Matthew 13:31-32

13:31 他又設個比喻對他們說：
「天國好像一粒芥菜種，有人拿去種在田裏。

13:32 這原是百種裏最小的，
等到長起來，卻比各樣的菜都大，且成了樹，

天上的飛鳥來宿在它的枝上。」

31 He told them another parable: “The kingdom of heaven is like a mustard seed, 

which a man took and planted in his field.  32 Though it is the smallest of all 

seeds, yet when it grows, it is the largest of garden plants and becomes a tree, 

so that the birds come and perch in its branches.”



宣教士(瑞麟、麗恩)代禱信 PRAY FOR MISSIONARIES

五月底前我應該會進行第一次的語言測驗，目前也正在為第一階段的語言
資料做建檔的動作以幫助後來的新夥伴學習Swahili，希望都能順利進行，
也求主繼續幫助我們持續學習，進入下一階段。
By the end of May, I will undergo my first language assessment. Currently, I'm also in the 

process of documenting language materials for the first phase to assist future colleagues in 

learning Swahili. I hope everything goes smoothly, and I pray for continued guidance in our 

learning journey to proceed to the next stage.

在2周多下一個短宣隊將會抵達，到時麗恩會全程參與，求主帶領幫助
不只是參加也能有好的交通分享，也讓我這兩周有力氣和智慧在家帶小蓓。
The next short-term mission team will arrive in more than 2 weeks, and Leann will participate in 

the whole process.  Please pray for divine guidance and assistance, not only for participation 

but also for fruitful communication, and for strength and wisdom for me to care for my daughter 

at home during these two weeks.



家裡的事
Announcements



愛宴服事 Luncheon service

5/19

5/26

打飯就位 善後清理

長青 J個、 Ichthus

新心望旺 社青猶獅、鹿鹿



信仰連連看
信
仰

生
活

張宗培牧師

FAITH ALIVE
12:10PM, 教職員室

5/19主題 :

羅馬書第二講



得勝的關鍵
使徒行傳 5:1-16 高天圓牧師

下週預告





2024

6/2



畢業生差派禮
Graduation Send-off Ceremony

6/2



第 75 屆浸禮 Baptismal Ceremony

2024年6月9日 (Sun) 10:00



第一次來嗎？FIRST TIME HERE?

期待更多認識你，歡迎填寫新家人表單→

邀請大家去認識 1 位叫不出名字的 弟兄姊妹 或 朋友
請樓上的弟兄姊妹下樓來，大家一起來歡迎新朋友

我用主的愛真誠來愛你(x2)

With the love of God, I love you genuinely(x2)

因我見你裡面有王的榮美

Because in you, I see the glory of God

我用主的愛真誠來愛你

With the love of God, I love you genuinely



願耶和華賜福給你

願耶和華賜福給你

願耶和華永遠保護你

願耶和華祂的臉光照你

願耶和華賜你平安

願在主裡相會再相會

願在主裡相會再相會

願主的愛永遠在你心懷

願神永遠祝福你們



祝福 & 謝飯禱告
Benediction
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